
 

IDROTTSFÖRVALTNINGEN 
 

ANMÄLNINGSÄRENDE
N 

SID 1  
2012-11-06 

IDN 2012-11-20 

Nr 4  

Box 8313, 104 20 Stockholm. Götalandsvägen 230, hus 25, Älvsjö 

 

yvonne.zellman@stockholm.se www.stockholm.se/idrott 
 

Handläggare: Yvonne Zellman 

Telefon: 508 28 482 

 

 

 

Till 

idrottsnämnden 

 

Anmälningsärenden 

a) Förteckning över inkomna skrivelser till idrottnämnden (meddelandelista) 

2012-10-10 – 2012-11-06 

Inga skrivelser har inkommit under perioden 

 

b) Protokoll från rådet för funktionshinderfrågor 2012-09-04 samt 2012-10-02 

 

 

 

 

 

 

 

  



ANMÄLNINGSÄRENDEN 
IDN 2012-11-20 

Nr 4  

 

 

 

 

STOCKHOLMS IDROTTSNÄMNDS OCH STOCKHOLM 

GLOBE ARENA FASTIGHETER AB RÅD FÖR 

FUNKTIONSHINDERFRÅGOR                     

PROTOKOLL NR 6/2012 

 

Tid: Tisdagen den 4 september 2012, klockan 14.30 – 16.30 

 

Plats: Sammanträdesrum Stockholm, Götalandsvägen 230 hus 25, Älvsjö 

 

Justerat: 2012-10-02 

 

 

 

 

  

Dolores Back 

 

  Petra Sundström  

  Sekreterare 

 

Therese Rudolfsson    

 

 

 

Ledamöter: 

Dolores Back  NHR ordförande 

Eva Söderbärj  FUB vice ordförande 

Jan Delvert  RTP 

Therese Rudolfsson  DHR 

Thomas Spogardh SDF 

Nils Ander   STHIF  adjungerad  

 

Anmält förhinder: 

Boris Samuelsson  SRF 

Gunnar Hellberg R 

 

Tjänstemän vid idrottsförvaltningen: 

Åke Roxberger, avdelningschef planeringsstaben 

Roger Karlsson, enhetschef teknik och förvaltningsenheten 

Malin Bernt, samordnare Fritid för alla, staben för idrott och folkhälsa 
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Lennart Öström, assistent  

Petra Sundström, sekreterare  

Kersti Ruthström, chef staben för idrott och folkhälsa 

Magnus Åkesson, staben för idrott och folkhälsa 

 

  

 

§ 34 

Fastställande av dagordningen 
 

BESLUT 

Handikapprådet beslutar att fastställa dagordningen enligt förvaltningens förslag. 

 

 

§ 35  

Justering av dagens protokoll 
 

BESLUT 

Ordförande för dagens möte är Dolores Back och Therese Rudolfsson utses att 

justera protokollet. 

 

 

§ 36 

Information från förvaltningen 

a. Det idrottspolitiska programmet 

Kersti Ruthström och Magnus Åkesson från staben för idrott och folkhälsa var inbjudna för 

att redogöra för det nya idrottspolitiska programmet. Programmet togs i Idrottsnämnden den 

22 maj och är nu på remiss till stadens nämnder och bolag, idrottsrörelsen och andra 

samarbetspartners. I november är det tänkt att nämnden ska fatta beslut och i december 

behandlas av kommunfullmäktige.  

 

Det nya programmet skiljer sig en aning från det gamla. Rent textmässigt är det mer 

omfattande och omfattar perioden 2013 till 2017 med Stockholms stads Vision 2030 i 

tanken.  

 

Fyra grupper är prioriterade 

 Ungdomar 13-20 år, särskilt flickor 

 Flickor 7-20 år med utländsk bakgrund 
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 Personer med funktionsnedsättning 

 Barn och ungdomar 7-20 år med lägre socioekonomisk bakgrund än genomsnittet 

 

Sju områden har definierats för att staden ska nå målet med att få fler fysiskt aktiva 

 Jämställdhet och mångfald 

 Tillgänglighet 

 Föreningsliv 

 Övrig organiserad idrott/motion och spontanidrott 

 Samverkan 

 Anläggningar och ytor 

 Idrotten som upplevelse 

 

Till varje område finns strategier och ansvar kopplat. Ett antal indikatorer är utvalda för att 

det ska vara möjligt att följa upp om staden når målet. Alla stadens nämnder har ansvar för 

att nå målet men några nämnder får genom programmet en tydligare roll: idrottsnämnden, 

utbildningsnämnden, stadsdelsnämnderna, fastighets-, stadsbyggnads- och 

exploateringsnämnderna.  

 

b. Beckis 

Nu saknas det bara bänkar vid parkeringen annars är den klar. Ev kommer det att behövas 

kompletteras med belysning. 

Problemet med översvämningar i källaren fortgår dock. Avloppsvatten rinner in från gatan 

och det nya reningsverket svämmar över först. Fastighetskontoret (FSK) har sagt att de ska 

lösa detta och att det kommer bli kostsamt.  

Vidare behöver plagen runt terapibassängen saneras. Även taket behöver en rejäl åtgärd då 

lappa och laga tekniken som FSK använt nu slutat att fungera. Åke poängterade dock att 

detta är rena fastighetsfrågor och inte en tillgänglighetsfråga. 

 

c. Fritid för alla / Malin 

Malin kunde informera att den 1 februari 2013 kommer den nya webbsidan att lanseras. 

Stockholm stad och 12 kranskommuner samarbetar kring denna. Avtalet är skrivet. Den nya 

webben blir full med aktiviteter, verksamheter och föreningar och blir dessutom sökbar 

utifrån aktivitet, funktionsnedsättning och område. 

 

d. Stora sköndal 

Det finns en del tillgänglighetsmedel kvar i år i vår budget samt i FSKs. Förslag att dessa 

läggs på ett omklädningsrum för badpersonalen, en del tekniska åtgärder i drivrutinerna för 

badet samt omkoppling av dagvatten så att den stora parkeringen slutar översvämmas.  

Dessa arbeten kan då ske under hösten.  

2013 påbörjas rivningen av den gamla serveringen och grunden läggs för nya Sommarslottet. 

Medel ska sökas hos Ewa Samuelsson för bastun. 

Utöver detta behöver bryggorna och ledstråket ses över samt finns behov av ett tak för de 

som väntar på färdtjänst. Serveringen är i behov av någon bod eller annan form av förvaring. 
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Avtalet är ännu inte skrivet men det är juridiskt på plats och både staden och stiftelsen är 

överrens. 

 

e. Organisation 

Åke informerade oss om det senaste angående omorganisationen som sker inom 

idrottsförvaltningen (IdF) just nu. Konsulternas utredning är nu klar men ännu är mycket 

oklart. Planeringsstaben läggs i alla fall ner och en del funktioner därifrån kommer troligen 

hamna på FSK. Vad som sker med Rogers teknik och fastighetsavdelning är ännu oklart men 

även denna kan hamna på FSK framöver. Den 1 oktober ska nya chefer tillsättas för de tre 

avdelningarna; drift, verksamhetsstöd och strategi. 

 

f. Pågående projekt och tillgänglighetsarbeten inom 

idrottsförvaltningens anläggningar 

Rådet presenterades med en offert för plattläggning med Benders Sinusplatta mellan 

Hellasgårdens parkeringsplats och toalett- och bastubyggnad vid sjön. Priset varierar 

beroende på om vi väljer vit eller grå platta. Rådet beslöt att låta Boris avgöra vilket som var 

mest fördelaktigt. 

 

 

§ 37 

Planering inför ht 2012. Bilaga från Dolly 
Dolly hade tidigare skickat ut ett dokument till samtliga med lite tankar angående framtiden 

som nu betades av. En del punkter hade redan tidigare varit uppe under mötets gång men här 

följer de som inte tidigare nämnts: 

Angående budgeten så presenterar IdF sin den 8 oktober och nämndernas budgetar 

presenteras av Sten Nordin den 10 oktober.  

Med anledning av den nya omorganisationen kanske vi ska undersöka möjligheterna att slå 

oss samman med FSKs råd. Ett gemensamt möte med dessa ledamöter föreslås till den 13 

eller 14 november.  

Nu när Farsta sim- & idrottshall har nyinvigts finns önskemål att besöka anläggningen. 

Föreslogs att mötet den 30 oktober ska förläggas där.  

Dolly informerade rådet om att Olle Öhman nämnt att borgarrådet Regina Kevius visat 

intresse för ett möte med i alla fall presidiet under hösten.  

Efter att Dolly besökt Skärholmen och kunnat konstatera att nödutgången ännu inte var 

åtgärdad, vilket hon tidigare delgivit rådet via mail, kunde nu Eva bringa lite klarhet kring 

detta. Fastighetsnämndens råd kom med ett annat förslag efter att det visat sig att det 

ursprungliga förslaget ställde till med problem med snöröjningen. Denna nya lösning ska 

vara utförd men Eva får i uppdrag att besöka anläggningen för att kunna bekräfta detta. 

Rådet hoppas på en rundvandring på den nya Tele2 arenan den 2 oktober. 
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§ 38 

Utbildningar 
Dolly delade ut en uppdaterad version av HSO Stockholms stads kalendarium för 2012.  

HSO anordnar politikerträffar i ABF huset. Den 6 september är det alliansen och den 13 

september oppositionen. 

 

 

§ 39 

Kommande sammanträden 
Kommande sammanträden blir enligt följande: 

Tillsammans med idrottsförvaltningen – 30 okt, 27 nov och 4 dec. 

Tillsammans med SGA – 2 oktober. 

Ny starttid för samtliga möten blir 14:30 framöver.  

Den 27 november beger vi oss ut på rundtur i Västerort. Buss är beställd till Fleminggatan 4 

kl 12:00 och är åter senast 16:30. 

 

 

§ 40 

Övriga frågor 
Dolly hade ett möte med Olle Öhman den 29 augusti. De diskuterade lite kring 

omorganisationen och framtiden. Olle berättade att förvaltningens mål framöver är bredden 

och folkhälsan. 
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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMNDS OCH STOCKHOLM 

GLOBE ARENA FASTIGHETER AB HANDIKAPPRÅD                  

PROTOKOLL NR 7/2012 

 

Tid: Tisdagen den 2 oktober 2012, klockan 14.30 – 16.30 

 

Plats: SGA, Rökerigatan 8 

 

Justerat: 2012-10-26  

 

 

 

  

Dolores Back 

 

  Petra Sundström  

  Sekreterare 

 

Jan Delvert    

 

 

 

Ledamöter: 

Dolores Back  NHR ordförande 

Eva Söderbärj  FUB vice ordförande 

Jan Delvert  RTP 

Therese Rudolfsson  DHR 

Nils Ander   STHIF  adjungerad  

 

Anmält förhinder: 

Thomas Spogardh SDF 

Gunnar Hellberg R 

Boris Samuelsson  SRF 

 

Tjänstemän vid idrottsförvaltningen: 

Åke Roxberger, avdelningschef planeringsstaben 

Lennart Öström, assistent  

Petra Sundström, sekreterare 

 

Representanter från SGA 
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Per Arne Carlsson, SGA 
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§ 41 

Fastställande av dagordningen 
 

BESLUT 

Handikapprådet beslutar att fastställa dagordningen enligt förvaltningens förslag. 

 

§ 42  

Justering av dagens protokoll 
 

BESLUT 

Ordförande för dagens möte är Dolores Back. Jan Delvert utses att justera proto-

kollet. 

 

§ 43 

Aktuella frågor från Globen och SGA Fastigheter 
Diskussion fördes kring den nya arenan – Tele2 arena. Med två nya arenor i staden finns risk 

för konkurrens om att få evenemang. Rådet var nyfikna på att se hur Tele2 arenas budget ser 

ut. 

 

De kommersiella lokalerna kommer att drivas av Fastighetsbolaget och diskussion fördes 

huruvida dessa lokaler då bör ligga hos vårt råd eller hos Fastighetskontorets. Eftersom 

rådets roll i den nya organisationen ännu ej är riktigt klart får detta bli en senare fråga.  

 

Rådet vill gärna se hur ombyggnaden av handikapplatserna på Hovet blev och tar gärna del 

av denna information vid nästkommande möte med SGA.  

 

§ 44 

Utbildningar 
Den 16 oktober har rådsordföranden och vice ordföranden i råden blivit kallade till ett 

seminarium kring funktionshinderfrågor. Dolly och Eva närvarar.   

 

§ 45 

Kommande sammanträden 
Kommande sammanträden blir enligt följande: 

Tillsammans med idrottsförvaltningen – 30 okt, 27 nov och 4 dec. 

Ny starttid för samtliga möten blir 14:30 framöver.  

Den 27 november beger vi oss ut på rundtur i Västerort. Buss är beställd till Fleminggatan 4 

kl 12:00 och är åter senast 16:30. 
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§ 46 

Övriga frågor 
Det finns en stor oro kring rådets roll i den framtida organisationen. Åke kunde delge rådet 

den senaste informationen kring omorganisationen men ingen information finns angående 

rådet.  

 

Eva kunde meddela att nödutgången på Skärholmen delvis är åtgärdad. Fastighetskontoret 

hittade en annan lösning. En egen besiktning vore inte fel att utföra anser rådet.  

 

Nisse drog det senaste om Beckis. Ett nytt reningsverk har satts in i källarplan men då 

avloppet förblir detsamma så kommer rummet snart att översvämmas igen. Det är 

fortfarande ingen som vill göra något åt avloppet i gatan. Dessutom pågår PCB rensning. 

Åke drog information från senaste mötet med Fastighetskontoret angående Beckis. Summan 

för iordningställandet av parkeringen och entrén är uppe i 5,4 miljoner nu.  

 

Mötet avslutades med att Per-Arne tog med oss till den nya arenan och visade oss runt. 
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